
 

 

 

Interpellation till Regionfullmäktige oktober 2020 

Ställd till Ordförande i Hälso-och sjukvårdsnämnden Tom Silverklo   2020-06-24 

 

Vänsterpartiet läser i media med stor oro att sjukvårdspersonal väljer att säga upp sig pga. 
försämrade arbetsvillkor som försämrade arbetstider och i vissa fall mer jobb och mindre i 
lönekuvertet. 

 

- Hur många på respektive område, mottagningar, avdelningar har valt att säga upp sig av 
undersköterskor och sjuksköterskor hittills i år? 

- Hur såg det ut ifjol? 
- Har avslutningssamtal gjorts? 
- Hur många av de som valt att säga upp sig har specialistkompetens?  

 

 

 

Elin Hoffner Vänsterpartiet  
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